

THE CHURCH OF PENTECOST INTERNATIONAL - SWITZERLAND

GENEVA DISTRICT



OUTLINED DIRECTIONS FOR THE 10 DAYS FASTING AND PRAYERS

ON THE THEME:

"TRY US FOR TEN DAYS ON THE DIET OF VEGETABLES AND WATER"

Daniel 1:12 NLT

1. Everybody should endeavour to partake in this 10 days fasting and prayers
2. Nobody should break before 12 noon each day.
3. Only water, fruits and vegetables are to be taken throughout

Day One: Pray for forgiveness of sin, The spirit of brokenness and obedience (Genesis 12)
Day Two: Pray for the spirit of love & unity in your life, family and the church (Genesis 13)
Day Three: Pray for direction to the success of your life, family & ministry (1 Sam. 29-30)
Day Four: Pray for endurance and perseverance in Christianity (Daniel 3)
Day Five: Pray for leaders of Swiss & the Church, for God's will implementation (1 Tim. 2)
Day Six: Pray for breakthrough in evangelism within your City, District & Nation (Mk 16)
Day Seven: Pray for the Spiritual, numerical and financial growth of your PIWC (Daniel 9)
Day Eight: Pray for a specific change in your life situation as Jabez did (1 Chronicles 4:9-10)
Day Nine: Pray for the manifestation of your purpose of fasting and prayer (Daniel 1)
Day Ten: Worship God for his goodness, kindness and answers to your petition (Ps. 100 & 116)

PRAY UNTIL YOU RECEIVE YOUR BREAKTHROUGH

ÉGLISE DE PENTECÔTE INTERNATIONALE – SUISSE

DISTRICT DE GENÈVE



LES DIRECTIONS POUR LES 10 JOURS DE JEÛNE ET DE PRIÈRE

THÈME:

"EPROUVE TES SERVITEURS PENDANT DIX JOURS, ET QU'ON NOUS DONNE
DES LÉGUMES À MANGER ET DE L'EAU À BOIRE;"

Daniel 1:12 LSG

1. Chaque personne devrait s'efforcer de participer à ces 10 jours de jeûne et de prière
2. Personne ne devrait arrêter le jeûne avant 12h chaque jour
3. Les aliments qui sont autorisés durant le jeûne sont: de l'eau, des fruits et des légumes

Jour 1: Priez pour le pardon du péché, l'esprit de rupture et d'obéissance (Genèse 12)
Jour 2: Priez pour l'esprit d'amour et l'unité dans votre vie, famille et l'église (Genèse 13)
Jour 3: Priez pour la direction du succès de votre vie, votre famille et votre ministère (1 Sam. 29-30)
Jour 4: Priez pour l'endurance et la persévérance dans le christianisme (Daniel 3)
Jour 5: Priez pour les dirigeants de la Suisse, l'église, pour la mise en œuvre de la volonté de Dieu (1 Tim 2)
Jour 6: Priez pour la percée dans l'évangélisation dans votre ville, district et nation (Mc 16)
Jour 7: Priez pour la croissance spirituelle, numérique et financière de votre assemblée (Daniel 9)
Jour 8: Priez pour le changement spécifique d'une situation de votre vie comme Jabez a fait (1 Chr 4:9-10)
Jour 9: Priez pour l'accomplissement du sujet de votre jeûne et de prière (Daniel 1)
Jour 10: Adorez Dieu pour sa bonté, sa gentillesse et les réponses à votre pétition (Ps. 100 & 116)

PRIEZ JUSQU'À CE QUE VOUS RECEVIEZ VOTRE PERCÉE